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Dear Families of Gilead Bible Church,  

Have a blessed Christmas and New Year!  There’s no better way to celebrate 

than to continue to give thanks to his name and his attributes! 

 
16. God is omnipresent. 

God is everywhere—in and around everything, close to everyone. Psalm 
139:7-12 
 
17. God is merciful.  

God’s merciful compassion is infinite and inexhaustible. Through His 

provision in Christ, He took the judgment that was rightfully ours and placed it on His own 
shoulders. He waits and works now for all people to turn to Him and to live under His 

justification.  Deuteronomy 4:29-31 
 
18. God is sovereign.  
God presides over every event, great or small, and He is in control of our lives. To be sovereign, 

He must be all-knowing and all-powerful, and by His sovereignty He rules His entire creation.  1 
Chronicles 29:11-13 
 

19. God is Jehovah-nissi.  
This name means “God our banner.” Under His banner we go from triumph to triumph and say, 

“Thanks be to God, who gives us the victory through our Lord Jesus Christ” (1 Corinthians 

15:57). Exodus 17:8-15 
 

20. God is wise.  
All God’s acts are accomplished through His infinite wisdom. He always acts for our good, which 

is to conform us to Christ. Our good and His glory are inextricably bound together.  Proverbs 
3:19,20 
 
21. God is faithful.  
Out of His faithfulness God honors His covenants and fulfills His promises. Our hope for the 

future rests upon God’s faithfulness.  Psalm 89:1-8 
 

22. God is wrathful.  

Unlike human anger, God’s wrath is never capricious, self-indulgent, or irritable. It is the right 
and necessary reaction to objective moral evil.  Nahum 1:2-8 
 
23. God is full of grace.  

Grace is God’s good pleasure that moves Him to grant merit where it is undeserved and to 

forgive debt that cannot be repaid.  Ephesians 1:5-8 
 
24. God is our Comforter.  
Jesus called the Holy Spirit the “Comforter,” and the apostle Paul writes that the Lord is “the God 

of all comfort.”  2 Corinthians 1:3,4 
 
25. God is El-Shaddai.  

This name means “God Almighty,”the God who is all-sufficient and all-bountiful, the source of all 
blessings.  Genesis 49:22-26 
 
26. God is Father.  
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Jesus taught us to pray, “Our Father” (Matthew 6:9), and the Spirit of God taught us to cry, 

“Abba, Father.,” an intimate Aramaic term similar to “Daddy.” The Creator of the universe cares 
for each one of us as if we were the only child He had.  Romans 8:15-17 
 
27. God is the Church’s head.  

God the Son, Jesus, is the head of the Church. As the head, the part of the body that sees, 

hears, thinks, and decides, He gives the orders that the rest of the body lives by.  Ephesians 
1:22,23 
 
28. God is our intercessor.  

Knowing our temptations, God the Son intercedes for us. He opens the doors for us to boldly ask 
God the Father for mercy. Thus, God is both the initiation and conclusion of true prayer.  

Hebrews 4:14-16 
 
29. God is Adonai.  

This name means “Master” or “Lord.”  God, our Adonai, calls all God’s people to acknowledge 
themselves as His servants, claiming His right to reign as Lord of our lives.  2 Samuel 7:18-20 
 
30. God is Elohim.  
This name means “Strength” or “Power.” He is transcendent, mighty and strong. Elohim is the 

great name of God, displaying His supreme power, sovereignty, and faithfulness in His covenant 
relationship with us.  Genesis 17:7,8 
 
 

God Bless 

 
Pastor and Helen Moy 

 

1https://www.navigators.org/Tools/Discipleship%20Resources/Tools/30%20Days%20of%20Praying%20t

he%20Names%20and%20Attributes%20of%20God   
  

https://www.navigators.org/Tools/Discipleship%20Resources/Tools/30%20Days%20of%20Praying%20the%20Names%20and%20Attributes%20of%20God
https://www.navigators.org/Tools/Discipleship%20Resources/Tools/30%20Days%20of%20Praying%20the%20Names%20and%20Attributes%20of%20God
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 2015年十二月 

親愛的基列主內弟兄姊妹,    

 

祝你有一個蒙福的聖誕節和新年！沒有比繼續感謝衪的名和屬性更好的

方式來慶祝！ 

  

16. 神是無所不在的。 

神是無處不在—衪環繞著一切，更近在每個人的身邊。詩篇139：7-12 

 

17. 神是憐憫的神。 

神的慈悲憐憫是無限量的，取之不盡，用之不竭。藉着在基督裡的预備，祂把我們應得的

審判，放在自己的肩膀上。衪正在等待和工作，使萬民轉向衪，並在衪治理下生活。 

申命記 4：29-31 

 

18. 神是掌權的。 

神主持著每一個事件，或大或小，並掌管著我們的生活。作為主權，衪一定是全知和全能

;並且以祂的主權，統治了衪的整個創造。歷代志上29：11-13 

  

19. 神是耶和華尼西 

這個名字的意思是"神是我們的旗幟。"”在衪的旗幟下，我們得勝又得勝，並說，“感謝

神，使我們藉著我們的主耶穌基督得勝”（哥林多前書15:57）。出埃及記17：8-15 

  

20.神是智慧的。 

一切神的作為是透過他無窮的智慧來完成。衪所作的總是為我們的好處，為要我們效法基

督。我們的美善和他的榮耀是緊緊地聯繫在一起。箴言3：19, 20 

  

21.神是信實的。 

因着神的信實,神以信用守衪著衪的約和履行衪的應許。我們對未來的盼望乃建立在上帝

的信實上。詩篇89：1-8 

   

22.神也是忿怒的神。 

不同於人的憤怒，上帝的忿怒是永不反复無常，自我放縱，或輊易發怒。這是對道德上的

邪惡必然的反應。那鴻書1：2-8 

  

23.神是充滿恩典。 

恩典是上帝以祂所喜悦的美意, 推動祂賜恩給那不配的,並使無法償還的過犯得以赦免。 

以弗所書1：5-8 

  

24.神是我們的安慰者。 

耶穌稱聖靈為“安慰者”，並使徒保羅寫道，主是“諸般安慰的神。” 哥林多後書 1:3,4  
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25.神是全能的神 

這名字的意思是“全能的神,”是自給自足和全然豐富的神，是一切祝福的源頭。 

創世紀49：22-26 

  

26.神是父親。 

耶穌教導我們禱告，“我們天上的父”（馬太福音6：9），神的靈教導我們叫，“阿爸,

父”，一個阿拉姆語親密的稱呼 “爸爸” . 

宇宙的創造者関心我們每一個人，就好像我們是衪唯一的孩子。羅馬書8：15-17 

 

27.神是教會之首。 

神的兒子耶穌，是教會之首。作為頭，即看到，聽到，思想到，並且作決定, 

祂發命令使身體的各部分一同活著。以弗所書1：22-23 

   

28.神是我們的代求者。 

神的兒子知道我們的試探，衪為我們代求。衪打開了門,讓我們大膽地求父神賜恩典。因

此，神是祈禱的啟動, 亦是祈禱的結束。希伯來書4：14-16 

  

29.神是我主。 

這個名字意思是“主人”或“主”神.我們的主，呼召所有祂的子民承認自己祂的僕人，

宣告祂是我們生命的主宰。撒母耳記下7：18-20 

  

30.神是力量式能力 

這個名字的意思是“力量”或“能力”。他是超然的，偉大和強壯的。Elohim是上帝偉大

的名字，在衪與我們立約的關係上, 

顯示出衪至高無上的權力，主權和信實。創世記17：7, 8 

  

  

願主祝福你們 

  

梅牧師及師母 

 


